
  Tumba 

 

Upptaktsmöte i Seniorhuset 2022-08-22 

 

1. Ordförande Inga-Britt Rova hälsar deltagarna välkomna till höstens första möte. 

Vi är idag en skara om 23 deltagare. 

2. Dagordningen presenteras på whiteboardtavlan och godkänns av alla. 

3. Sommarens aktiviteter (även våren inkluderad) presenteras som bildspel av 

Gudrun. Under sommaren har promenader, boule och fritids café varit 

tillgängligt. 

4. Kommande aktiviteter presenteras av Ing-Marie som tydliggör det uppdaterade 

aktivitetsschema. En hemlig resa kommer att genomföras 4/10. Det blir en dagstur 

 med buss och 30 personer krävs för att genomföra resan. Anmälningslista.              

Nya idéer till aktiviteter emottages tacksamt. Inga-Britt föreslår fler föreläsningar. 

Ett hett ämne är bedrägerier mot äldre. 

 

            Kaffepaus. Vi tackar kaffegruppen för goda smörgåsar, kaffe och the. 

 

5. Seniorveckan genomförs 19–23/9. Inga-Britt presenterar den aktuella broschyren 

som tryckts upp av kommunen. Du kan även ta del av programmet via 

botkyrka.se/senior. Gudrun försöker lägga upp länken på vår hemsida.                  

Vår dag kommer att infalla 21/9 kl. 11-15. Vi grillar och bjuder in till 

tipspromenad. I stora salen bjuder SPF på fika och SeniorNet har quiz på 

övervåningen. 

6. Träffa Ebba, 25/8 kl. 17-18 i Seniorhuset. Ställ dina frågor direkt till 

kommunfullmäktiges ordförande, Ebba Östlin. Alla bjuds på något ätbart. 

7. Ekonomin presenteras kortfattat av vår kassör Els-Mari. Hon redogör för 

inkomna bidrag för lokaler och aktiviteter. Els-Mari har kunnat notera en lägre 

närvaro vid fester och månadsmöten. Vi hoppas hösten ska bli bättre. Hon nämner 

GOD i oktober då ca 25 jubilarer och alla vi andra bjuds in till fest. 

Anmälningslista. 

8. Kongressen gick av stapeln under juni. Els-Mari deltog som ombud från Botkyrka 

under dagarna 3. Lördagen inleddes med val av ny ordförande. Åsa Lindestam 

gick till klar seger. En annan viktig punkt var önskemålet från riks om att öka 

medlemsavgiften med 10: -. Detta klubbades igenom. Stadgarna sågs över och en 

del punkter genomfördes efter beslut.  



9. Distriktet har sitt första möte 23/8. Els-Mari påminner om den pågående 

kampanjen med plakat och massor av tummar upp som genomförs 24/8 kl 15.30. 

Plakat hämtas dessförinnan i Seniorhuset. 

10. Inbjudan från Tullinge PRO presenteras av Inga-Britt. Vi välkomnas att delta i 

Tullinges aktiviteter/cirklar i mån av plats. Allt ifrån körsång med start 1/9. Ett 

gediget programblad presenteras från Tullinge PRO. 

11. Övriga frågor/info. 

a) Karin talar om att Repliken kommer att ha premiär 15/10 med ”Råttfällan”. 

b) Steinar berättar att boulen i sommar varit väl besökt av spelsugna. Boulefesten 

är planerad till 11/11 kl 14.00 i Björnkulla idrottshus. Samåkning kommer att 

ske från Tumba. 

12. Lottdragning. Några lyckliga vinnare. Stort tack till alla som bidragit till att köpa 

lotter.  

13. Avslutning av vår ordförande som tackar för visat intresse. 

 

 

 

Vid tangentbordet // Ing-Marie Lindskog 

 

 

 


